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B etöréssorozat B udakeszin
„Mi lesz, ha egyszer felébred valaki?”

Negyven dühös ember gyűlt össze a 
Budakeszi Művelődési Házban rende
zett lakossági fórumon: jó részük la
kásába, garázsába már betörtek az el
múlt hónapokban. A többiek pedig 
kezdenek félni. A fórumra meghívták 
többek között a település polgármes
terét, Szemereki Zoltánt, valamint 
jegyzőjét, Majomé Stahácz Évát. 
Egyikük sem jelent meg.

Budakeszin az utóbbi időben házépíté
si láz uralkodott el -  a méregdrága telek
árak ellenére egyre-másra nőnek ki a 
kisebb-nagyobb paloták a földből. Ezzel 
egy időben -  főleg a Barackvirág, Hu
nor, Felkeszi, Villám utca által határolt 
területen -  megszaporodtak a lakás- és 
garázsbetörések. A környékbeliek csak 
remélhetik, hogy mindez nincs összefüg
gésben az építkezésekkel. Az érintettek 
azt mondják: az utóbbi két évben akadt 
olyan nyolc házból álló utca, melynek öt 
házába már betörtek, és ez a sorozat jó
val felülmúlja az országos átlagot.

-  Annyira elszemtelenedtek a betö
rők, hogy nyugodtan kiraboltak egy la
kást, miközben a háziak otthon aludtak -  
mondja egy felháborodott asszony, majd 
hozzáteszi: -  Mi lesz, ha egyszer feléb
red valaki?

Budakeszin nemrég adták át a vado
natúj rendőrőrsöt, melynek körzetéhez 
öt település tartozik. Sajnos az érintettek 
nincsenek nagy bizalommal a budakeszi 
rendőrök iránt:

-  Egy alkalommal tanúnak hívtak -  
magyarázza egy másik felbőszült hölgy 
- ,  feltűnt, hogy a rendőr még csak nem 
is vesz fel jegyzőkönyvet, nem rögzíti a

nyomokat, pedig jókora sáros lábnyo
mok díszelegtek a padlón. Amikor szól
tam ezért, csak annyit mondott: asszo
nyom, ön túl sok krimit néz.

A fórum kezdeményezői a szórólapju
kon állítják: az elmúlt évek során a rend
őrség legfeljebb a jegyzőkönyv felvéte
léig jutott el. Nyomozni nem nyomoztak, 
és egyetlen elkövetőt sem fogtak el. Egy 
besurranó tolvajt sikerült fülön csípni 
mindössze: S. háztulajdonos saját maga 
kapta el, hosszas nyomozás után. Az már 
csak hab a tortán, hogy tíz nap múlva -  
állítólag -  már a helyszínen látták.

A budakeszi rendőrőrs helyettes veze
tője, Bende József nem igazán bír a nép
pel. Hiába állítja, hogy a helyi rendőrök 
tőlük független okokból eredménytele
nek: például mert nincs nyomozójuk, 
rossz a költségvetésük, kevés a kilomé
terpénzük. Az őrs huszonhat munkatárs
sal és három polgári szolgálatossal dol
gozik: munkaidőben. Sokan nem is tud
nak arról, hogy éjszaka nem működnek.

A rendőri állomány egyedül nem tud
ja felvenni a harcot az egyre szaporodó 
betörésekkel szemben, hangzott el, és ez 
a kijelentés, ha lehet, még egy kis olaj 
volt a tűzre. A higgadtabbak arra próbál
ták rávenni a jelenlévőket, próbáljanak 
összefogni, jobban figyelni egymásra. 
Konkrét javaslatok is elhangzottak, pél
dául: vásároljanak mozgásérzékelő ref
lektort hatezer-ötszáz forintért. A betö
rők tizenöt százalékát elriasztja, a mara
dék ellen pedig képtelenség védekezni. 
Ezen kívül lehet járőrt fogadni ötezer fo
rintért egy éjszakára, csak gondoskodni 
kell számára fűthető bódéról.

Ty.K.

Tehetséggondozás
MUNKATÁRSUNKTÓL

A Segítő Erő United Way Budapest 
Alapítvány pályázatot hirdet olyan Pest 
megyei és fővárosi székhellyel rendel
kező civil szervezeteknek és önkor
mányzati intézményeknek, amelyek a

hátrányos helyzetű gyerekek tehetség- 
gondozását ápolják programjaik kereté
ben. A nyertes programok 200 ezer fo
rintot kapnak.

A pályázatok benyújtásának határide
je: 1999. október 10. A cím: 1133 Buda
pest, Gogol utca 13.

d o l g o z i k ?

A ngoltanfolyamok, 
nemzetközi üzleti 
nyelvvizsgák

R é s z l e te s  in fo rm ác ió  
é s  je le n tk e z é s :
B u d a p e s t  II., B im bó út 7. 
Tel.: 212 4010

In ternational House
A N G O L U L  T U D N I  K E L L

APRÓHIRDETÉS

2-3 éves Ford Transit, 2 éves Volvo FL6, 3-4 
éves Suzuki gépjárművek, 2 éves Steinbock 
dízeltargoncák kedvező áron és fizetési feltételek
kel eladók. Érdeklődni az (56) 422-636-os tele
fonszámon lehet. Megtekinthetők: Szolnok, 
Besenyszögi úti volt szovjet laktanya területén.

A Károlyi István Gyermekközpont Általános 
Iskolájába testnevelés tagozatos tanári állást hir
detünk meghatározott időre (1999/2000. tanévre). 
Érdeklődni: Kunszt Gáborné iskolaigazgatónál 
lehet a 06 (27) 359-596-os telefonszámon. 
Faesztergályos szakmába illő munkát vállal. 
295-3919.

Kistarcsa Nagyközség Polgármesteri Hivatala 

IGAZGATÁSI ÜGYINTÉZŐT keres.
(Feladatai többek között szabálysértés, 

birtokháborítás, hagyatéki ügyek intézése.)

Az állás betöltéséhez szakirányú főiskolai 
végzettség szükséges 

(Államigazgatási Főiskola).

Jelentkezni lehet munkanapokon a jegyzőnél 
a Polgármesteri Hivatalban 

(2143 Kistarcsa, Széchenyi u. 33.).
Tel.: (28) 470-357.

A Duna-Dráva 
Cement- és Mészművek Kft. 

vezérigazgatósága
nyugdíjba vonuló titkárnő 

helyére

fiatal kollégát keres
váci központjába. 

Elvárásaink:
-  német- és angolnyelv-ismeret 

szóban és írásban
-  felhasználói szintű számítógépes 

ismeretek (MS-OFFICE)
-  rugalmasság, terhelhetőség
-  felsőfokú végzettség előnyt jelent.

Jelentkezés módja:
-  kézzel írott, szakmai önéletrajz.

Cím: Duna-Dráva
Cement- és Mészművek Kft., 
2601 Vác, Pf. 198 
(személyzeti menedzser)

E l e m e k  a  m o s d ó b a n

A felirat pénz hiányában már nem érvényes KOVÁCS BENCE FELVÉTELE

A szigetszentmiklósi József Atilla Álta
lános Iskola tanulói tudomásul vették, 
hogy a felnőtteknek sikerült csúfot űzni 
belőlük. Evekkel ezelőtt szárazelem
gyűjtésbe kezdtek, mely akció váratla
nul megszakadt, és a ládányi elem most 
ott szomorkodik az alagsorban, a fotó
szakkör bejárata előtt.

Mondhatnánk persze, hogy az akció 
pénzbe kerül, pénz pedig nincs, de a 
gyerekek és az iskola tanárai joggal 
kérdezhetik: miért nem lehetett idejé
ben értesíteni őket, hogy kész, vége, 
álljanak le?

-  Évekkel ezelőtt, a Környezetvédel
mi és Területfejlesztési Minisztérium 
felhívására kapcsolódtunk be a szelek- 
tívhulladék-gyűjtési akcióba -  tájékoz
tat Halász Jánosné igazgatóhelyettes. 
A Településtisztasági és Környezetvé
delmi Kft. az elemeket speciális mű
anyag edényben szállította el, majd üre
seket kaptunk. Jól működött a rendszer, 
egészen tavaly augusztusig. Eleinte 
nem szóltunk a gyerekeknek, mert na
gyon lelkesek voltak, aztán mégiscsak 
le kellett állítanunk az egészet, mert te
le lett a négy gyűjtődoboz, és a papír
dobozok is. És lassan kezdett kifolyni 
az elemek tartalma.

A folyosón most is ott áll a kopár fa, 
melyen a felkerülő zöld levélkék jelez

ték, ki hány darabot tudott összegyűjte
ni. Ötven után osztályfőnöki, kétszáz 
után igazgatói dicséret járt. De újabb 
levélke már régóta nincs a fán, és a gye
rekek nem kérdezik, miért.

Pedig válaszolhatnánk nekik, még
pedig Száraz Péter, a Környezetvédel
mi Minisztérium oktatási és személyze
ti osztálya vezetőjének kijelentéseire 
hagyatkozva: e veszélyes hulladék 
szállítása és ártalmatlanítása több mil
lió forintba kerül, és az oktatási keret
ből nem futja erre is. Pedig mindannyi
unk érdeke, hogy az elemek ne a kuká
ba kerüljenek, hogy a higany ne szeny- 
nyezze a talajt. És azt is mondhatnánk a 
gyerekeknek, hogy a Környezetvédel
mi Alap mindössze húsz százaléka 
használható közcélokra, de ami jut, az 
sem tervezhető. Hozzátehetnénk, hogy 
a támogatási rendszer, pontosabban a 
pályázatok elbírálása bizony lassan 
működik. Vannak társadalmi szerveze
tek, amelyek még mindig nem kapták 
meg a működési keretükhöz szükséges 
összeget, mégis működnek.

A szelektívhulladék-gyűjtési moz
galmat a KTM Környezetvédelmi Inté
zete kezdeményezte, tavaly is pályáz
tak, ám idén derült ki, hogy kezdemé
nyezésük nem fér bele a pénzügyi ke
retbe. De még nincs vége a pénzügyi 
évnek, úgyhogy még megtörténhet,

hogy a KVI egyedi támogatási kérelmét 
kedvezően bírálják el.

De miért nem értesítették az iskolán
kat, hogy ne gyűjtsünk tovább? -  kér
dezhetnék a gyerekek, akik persze -  
mint tudjuk -  nem ismerik a komoly 
minisztériumi emberek hajszás életét, a 
rengeteg kérelmet, a bonyolult ügyme
netet, ezért hajlamosak leegyszerűsíteni 
a dolgokat. Azt sem értik tehát, ügyme
net ide, ügymenet oda, vajon miért nem 
terem egyetlen háziasszonyfejjel gon
dolkodó hivatalnok a minisztériumban, 
aki felemeli a telefont és belebúgja, 
hogy az akció ideiglenesen szünetel?

-  Mert jó, ha összegyűjtik -  hangsú
lyozza Száraz Péter. -  Az iskola, ponto
sabban a KVI kérelme a mai napig ben
ne van a rendszerben, és mint mond
tam, nincs vége a pénzügyi évnek.

Tehát még az is lehet, hogy jut pénz a 
szelektív hulladékgyűjtésre. A József 
Attila Általános Iskola tanárai addig is 
több tucat környezetvédelemmel fogla
kozó céget hívtak fel, ugyan nem vin
nék-e el a nyakukon ragadt elemeket. A 
Terra-W nevű cég például százhatvan
nyolc forintért szállítaná el az anyag ki
lóját, plusz négyezer forintot kérne a 
kiszállásért. Az elemek tehát marad
nak.

Ki tudja, meddig?
lyápay Katalin

Segítőket képeznekNégyszintes sportcentrum 
épül Budaörsön

Csaknem hatszázmillió forintért 
sportcentrumot építtet a budaörsi ön- 
kormányzat. Az új sportlétesítmény
ben szabadidőpark, futballpályák, va
lamint sportcsarnok is helyet kap. El
sőként -  várhatóan október közepén -  
a labdarúgópályát adják át.

Két évvel ezelőtt a régi budaörsi lab
darúgópályát alkalmatlannak ítélte a 
szakhatóság bajnoki mérkőzések meg
rendezésére. A város önkormányzata 
nem sokkal ezután döntést hozott: felújí
tás helyett sportközpontot építtetnek, a 
budaörsi lakótelep és a Törökugrató kö
zötti öt és fél hektáros területen.

A sportlétesítmény a terepadottsá
goknak megfelelően szintbeli eltolással 
készül. A négyszintes központ szabad
időparkjában többek között röplabda- 
és kerékpárpálya épül majd. Egy szint
tel feljebb a tartalék és az edző futball-

pálya, majd a háromszáz férőhelyes le
látóval ellátott nagy, -  már bajnoki 
mérkőzések megrendezésére alkalmas 
-  pálya épül. A tervek szerint a sport- 
központ legmagasabb pontján a sport- 
csarnok áll majd, bár még nincs testüle
ti döntés a kivitelezés megkezdésének 
időpontjáról. A város vezetése azonban 
azt szeretné, ha a csarnok 2001-re elké
szülne.

A teljes beruházás előreláthatóan 550 
és 600 millió forintba kerül majd. Eddig 
az elsőként elkészülő nagy futballpálya 
és a hozzá kapcsolódó infrastruktúra 
építése 180 millió forintba került. Ebben 
az összegben azonban már benne van a 
terület csatornázása is, így ennek a kör
nyéken élők is hasznát látják majd. Ha 
minden a tervek szerint alakul, akkor a 
sportcentrum első részét, a nagy futball- 
pályát október közepén átadják.

Prém András

Százhúsz órás egészségfejlesztő street
worker kortárssegítő tanfolyam indul a 
Fővárosi Önkormányzat Szent Imre 
Kórház rendelőintézetében, október
ben. A képzés a középiskolás (tizenhat 
éves kortól) és a főiskolai, egyetemi 
hallgatók számára nyújt olyan korszerű 
segítő szakmai és egészségfejlesztési 
ismereteket, amelyek lehetővé teszik 
mind saját személyiségük fejlesztését, 
mind a kortársak segítését. Az előadá
sokon, tréningeken azokat a témakörö
ket mutatják be, melyeket nem, vagy 
alig tanítanak az oktatási intézmé
nyekben, mint például a segítés etikája, 
kábítószer-ismeret, abortuszok szá
mának csökkentése, kommunikáció 
fejlesztése, jogi ismeretek. A foglalko
zásokat október 10-től január végéig 
hétfői és pénteki napokon 16-tól 19 
óráig tartják. Jelentkezni lehet 
szeptember 30-ig a 06-309-771-806-os 
mobiltelefonszámon, illetve levélben a 
Szent Imre Kórház címén: 1115 Tétényi 
út 12., Zelenák József programveze
tőnél.
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Rendeljen most TERM0FARM tartályos gázellátó rendszert!
-  egyedülálló telepítési kedvezmények -  tartós bérleti konstrukciók 

-  az Ön igényeihez igazodó fizetési feltételek #  m  ilk *
Az idén már mi sem tudjuk a nyarat visszacsalogatni, . . . a z  Ö n  e n e r g i a h o r d o z ó j a

E-mail: termolarm@mail.silicondreams.hu Internet: www.termofarm.hu ám mi továbbra is biztosítjuk otthona melegét... Információ: 06-40-200-131 (helyi hívás díjáért)


